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§ 20 
Svar på medborgarförslag basketplan Dartanjangsgata  
BRO 2024/328 
 

Beslut  
Nämnden har tagit del av förvaltningens svar och lägger det till 
handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi håller inte med förvaltningen utan anför enligt nedan: 
 
Då förskolegårdar är en viktig del i den totala rekreationsytan i en 
stadsdel ser vi det som synnerligen viktigt att förvaltningen gör sitt 
yttersta för att skapa en så rörelse- och lekvänlig plats som möjligt i 
stadsdel som är gravt eftersatt när det gäller rekreationsytor. 
 
3x3 basket är världens snabbast växande lagsport och nu en OS-
gren. Basket är dessutom en sport som är jämställd (inom ramen 
60/40). Det finns endast en 3x3 basketplan i Stockholms stad, 
anlagd med hjälp av en privat aktör. 
 
Fördelen med en 3x3 plan är att den endast är 11x15m och har en 
korg. Med en rejäl höj- och sänkbar basketställning kan man lätt 
anpassa korgens höjd till både små och stora barn. 
 
Med en 3x3 plan i Annedal skulle föreningslivet i Bromma kunna ta 
plats, åtminstone under snöfria perioder och bra spontanaktiviteter 
som kvällsbasket och annat kunna genomföras. Något vi alla vet är 
att Annedal verkligen behöver mer möjligheter till bra 
fritidsaktiviteter. 
 
Majoriteten driver på för att utnyttja tillfälliga ytor till idrott och 
rörelse, detta är precis en sådan yta som kan utnyttjas i väntan på 
eventuell annan användning. 
 
Referens: www.basket.se/3x3/ 
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